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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a mládeže Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka dňa 16.05. 2018 

Miesto konania: Zasadačka na 7. poschodí, Miestneho úradu Bratislava-Petržalka 

Čas zasadnutia komisie: 16:30 do 17:55 

Prítomní: Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič  

Ospravedlnená: Miroslava Makovníková Mosná 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Záverečný účet (vedúci FO) 
3. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 12/2017 o poskytovaní dotácií pre 

veľké kluby v oblasti športu (J. Bučan, zástupca starostu) 

4. Návrh na predĺženie prenájmu – objektu ŠH Prokofievova pre Romana Šuláka 

(vedúca NsM) 

5. Návrh na prenájom pozemkov v areáli ZŠ Černyševského 8 pre Futbalový klub 

Scorpions Bratislava o. z. (vedúca NsM) 

6. Návrh na dlhodobý prenájom pozemku parc. Č. 4373/7, k. ú. Petržalka pre 

spoločnosť Regent and Co, spol. s. r. o., v zastúpení spoločnosti PETRING, s. r. 

o. (vedúca NsM) 

7. Koncepcia Petržalských novín 

8. Rôzne 

 
 
K bodu 1: Predsedníčka komisie M. Makovníková Mosná ospravedlnila svoju neúčasť 

na tomto rokovaní. Rokovanie Komisie kultúry a mládeže otvorila podpredsedníčka 

komisie, L. Ovečková, privítala členov komisie. Ako prvý bod rokovania sa predradil bod 

Koncepcia Petržalských novín. 

 

K bodu 7: 

Koncepcia Petržalských novín 

Rozprava: Materiál s názvom „Koncepcia regionálneho periodika pre mestskú časť 

Bratislava-Petržalka“ uviedol poslanec Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, J. Hrčka.  

J. Hrčka informoval, že MČ Petržalka už od 12.5.2018 nie je vydavateľom Petržalských 

novín, nakoľko p. starosta V. Bajan ako štatutár MČ súhlasil s predčasným ukončením 

zmluvy medzi MČ Petržalka a M.R.K. Agency.  

Súčasný stav je, že MČ Petržalka momentálne nemá vlastné periodikum – noviny, 

prostredníctvom ktorých by mohla informovať Petržalčanov o dianí v našej MČ,  
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nakoľko p. starosta V. Bajan požiadal o zrušenie registrácie MČ Petržalka ako 

vydavateľa novín v registri Ministerstva kultúry SR ku dňu 11.5.2018. 

Vzápätí bol ako vydavateľ v Registri periodickej tlače na Ministerstve kultúry SR 

zaregistrovaná spoločnosť NIVEL PLUS s.r.o., ktorá je súčasťou JOJ Media House, a.s. 

so sídlom Brečtanová 1, 831 01 Bratislava a ktorá sa stala od 12.5.2018 novým 

vydavateľom Petržalskych novín. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť zámer aj naďalej informovať obyvateľov 

mestskej časti Bratislava-Petržalka prostredníctvom vlastných novín realizovaných alt. 1 

verejným obstarávaním na celé dielo 

 
Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 1   Proti: 3   Zdržalo sa: 4  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka schváliť zámer aj naďalej informovať obyvateľov mestskej časti 
Bratislava-Petržalka prostredníctvom vlastných novín realizovaných alt. 2 verejným 
obstarávaním tlače a distribúcie a zabezpečením ostatných činností dodávateľsky alebo 
vo vlastnej réžii za podmienok uvedených v predloženom materiály. 
 
Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

 

Prítomných 8  Za: 3    Proti: 1   Zdržali sa: 4  

Uznesenie nebolo schválené. 

 

 

K bodu 2: Záverečný účet 

 

Rozprava: Materiál uviedla Ľ. Orságová z finančného oddelenia Miestneho úradu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka. V rámci tohto bodu, ku ktorému sa nerozvinula 

diskusia, informovala aj o tom, že sa bude upravovať rozpočet na tento rok. K tejto 

informácii sa členovia komisie zhodli na tom, že je potrebné aby sa rozpísali jednotlivé 

položky a aby sa vyčíslil prebytok za ostávajúce mesiace po ukončení zmluvy 

s Petržalskými novinami. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie informáciu 

o záverečnom účte mestskej časti za rok 2017.  
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Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 8  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 2b: Návrh na úpravu rozpočtu po vyčíslení prebytku 

L. Ovečková požiadala, aby do termínu rokovania Miestnej rady a najneskôr do termínu 

najbližšieho Zastupiteľstva bolo do materiálu doplnené presné vyčíslenie po jednotlivých 

položkách (na celú sumu prebytku) použitie finančných prostriedkov po vyčíslení 

prebytku – najmä v časti rekonštrukcie MŠ a ZŠ ako aj doplnenie návrhu na použitie 

zostávajúceho prebytku. 

M. Vetrák požiadal o doplnenie informácie o návrhu použitia finančných prostriedkov, 

ktoré ostanú po ukončení zmluvy s Petržalskými novinami nevyčerpané.  

 

Stanovisko komisie k informácii o úprave rozpočtu: Komisia kultúry a mládeže berie na 

vedomie informáciu o návrhu na úpravu rozpočtu po vyčíslení prebytku a žiada 

o položkovité vyčíslenie použitia prebytku a tiež o položkovité vyčíslenie použitia 

finančných prostriedkov za zostávajúce mesiace po ukončení zmluvy s Petržalskými 

novinami. 

 

Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 1  

Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 3: 

Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 12/2017 o poskytovaní dotácií pre 
veľké kluby v oblasti športu 

 

Rozprava: Materiál neuviedol nikto, nakoľko zástupca starostu J. Bučan ospravedlnil 

svoju neprítomnosť na komisii.  

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

č. 12/2017 o poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu. 

Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8 Za:   4  Proti:  0  Zdržal sa:   4  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 



 
4/5 

 
 

K bodu 4:  

Návrh na predĺženie prenájmu – objektu ŠH Prokofievova pre Romana Šuláka. 

Rozprava: Materiál uviedla I. Strapcová z oddelenia nakladania s majetkom miestneho 

úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka.  

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť Návrh na predĺženie prenájmu – objektu 

ŠH Prokofievova pre Romana Šuláka. 

 

Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 8  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 5: Návrh na prenájom pozemkov v areáli ZŠ Černyševského 8 pre 
Futbalový klub Scorpions Bratislava o. z. 
 
Rozprava: Materiál uviedla I. Strapcová z oddelenia nakladania s majetkom miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť návrh na prenájom pozemkov v areáli ZŠ 

Černyševského 8 pre Futbalový klub Scorpions Bratislava o. z. 

 
Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 8  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 6: Návrh na dlhodobý prenájom pozemku parc. Č. 4373/7, k. ú. Petržalka 

pre spoločnosť Regent and Co, spol. s. r. o., v zastúpení spoločnosti PETRING, s. 

r. o.  

Rozprava: Materiál uviedla I. Strapcová z oddelenia nakladania s majetkom miestneho 
úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Členovia komisie uviedli, že v materiály je 
zmätočne uvedený počet parkovacích miest v plánovanom parkovacom dome. Sú 
uvedené dve čísla 300 a 800. M. Vetrák uviedol, že by sa parkovacia politika nemala 
riešiť takto čiastkovo ale ako celok. 
 
Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť Návrh na dlhodobý prenájom pozemku 
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parc. Č. 4373/7, k. ú. Petržalka pre spoločnosť Regent and Co, spol. s. r. o., 
v zastúpení spoločnosti PETRING, s. r. o. 
  
Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8 Za:  0  Proti: 5 Zdržal sa:  3  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

K bodu 8: Rôzne 

Vedúca Oddelenia kultúry miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-Petržalka, 
A. Greksa, informovala členov Komisie kultúry a mládeže o tom, že tohto roku 
z kapacitných ako aj časových dôvodov, žiaľ Oddelenie kultúry nestihne pripraviť 
a realizovať podujatie Marhuľové slávnosti. 

 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie informáciu o tom, že 
sa na tento rok z kapacitných dôvodov pozastaví organizovanie podujatia Marhuľové 
slávnosti. 

Hlasovanie: (Milan Vetrák, Oľga Adamčiaková, Lýdia Ovečková, Alexandra Petrisková, 

Daniela Palúchová, Marek Kovačič, Jarmila Gonzales Lemus, Ivan Lučanič) 

Prítomných: 8  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 1  

Uznesenie bolo prijaté. 

 
Ďalej vedúca oddelenia kultúry pozvala členov komisie na podujatia konané v mesiaci  
jún:  
4.6.2018 – odovzdávanie cien Osobnosť Petržalky (CCCentrum) 
7.6.2018 – prezentácia Petržalky na Hlavnom námestí 
16.6.2018 – Galaprogram Dni Petržalky (Závodisko) 
 
Na záver rokovania sa podpredsedníčka Komisie kultúry a mládeže poďakovala za 
účasť. Ďalšie rokovanie komisie sa bude konať 13. júna 2018. 
 
 
 
       za správnosť zápisu 
       Lýdia Ovečková, v. r. 
       podpredsedníčka komisie 
 
 
 
V Bratislave, 16. 05. 2018 
Alena Greksa, tajomníčka komisie  


